
Главный преподаватель курса - Либи Левин 

 
Родилась в Риге, живет в Израиле. По специальности- организационный психолог, дипломированная 

ведущая групп и семейный психотерапевт. 

 
Работает консультантом в различных, в основном, некоммерческих структурах. Сопровождает и 

консультирует менеджеров ведущих организаций в Израиле и странах СНГ. Ведет семинары, курсы, 

тренинги, связанные с развитием знаний и навыков, необходимых при межкультурных 

коммуникациях. Имеет частную клинику в области парной и семейной терапии. 
 

Имеет большой опыт проведения лидерских семинаров в Израиле, Европе и странах СНГ. 
 

Преподает ведение групп и занимается супервизией молодых ведущих.  
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Здравствуйте, меня зовут Лина Лифшиц-Розин. 
 

Я занимаюсь психологией отношений и являюсь семейным психотерапевтом и членом Израильской 

Ассоциации Семейной и парной Психотерапии (Israeli Association of Family & Couple Therapy) и имею 

многолетний опыт индивидуальной и групповой терапии, в том числе в сфере межличностных травм  
и насилия, а также работы с зависимостями. 

 
Последние 7 лет я занимаюсь также преподавательской деятельностью и супервизией коллегам и 

преподаю студентам программы Маса в Ариэльском Университете. Приглашаю вас принять участие в 

программе Маса Тлалим «Ведение групп» и мы увидимся с вами в Израиле! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Михаил Кипнис - педагог, театральный режиссер. Автор методики интерактивного театра, 
получившей название «Драма. Импровизация. Дилемма» и художественный руководитель 

одноименной израильской программы (1993-1998). 

 

Провел сотни семинаров, тренингов в Израиле, России, Украине, Молдавии, Чехии, США 
как ведущий групп, фасилитатор, практикующий тренер. 

 

https://www.psychologos.ru/articles/view/mihail-kipnis  
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https://www.psychologos.ru/articles/view/mihail-kipnis


Елизавета Хеллингер, аналитический психолог и детский психотерапевт. 

 

Работаю со всеми возрастными категориями индивидуально и в группах, оказываю 
психологическую помощь детям и родителям. 

 

На протяжении последних десяти лет являюсь автором и ведущей программ для детских и 
подростковых психотерапевтов. Работаю в Москве и Бонне, Германия. 

 

http://kinderpsyche.com/obo-mne-2  
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Neil Mercer – Tuval Organisational Effectiveness  
 
Neil Mercer is a team consultant from Tuval, situated in the Galilee region of northern Israel. At Tuval's 
Center for Organisational Effectiveness, he and Tuval's team run experiential workshops aimed at 
developing and improving teamwork in both novice and established teams as well as using the 
experiential tool in leadership development and management training. Tuval is one of Israel’s most 
established training centers, running Outdoor Training workshops since the mid 1990’s.  
Within the framework of a teamwork or leadership "laboratory" and by the use of engaging and absorbing 
exercises, groups are faced with real challenges that touch upon acquaintance, organisational 
communication, trust, understanding, priority-setting, time management and effective use of resources; 
in short, issues and challenges facing people who work together and confronting people who manage and 
lead others. The workshop is an effective tool that enables and encourages participants to address these 
important issues that might otherwise be overlooked, avoided or ignored.  
Tuval’s workshops may be “stand alone” events or part of continuing processes of organisational 
development. They may be held at Tuval’s Training Center which includes classrooms, a dining area and a 
purpose-built Outdoor Training site in Tuval’s spacious grounds including a various low-ropes elements 
and open spaces for experiential exercises. Alternatively, Tuval runs workshops in many locations around 
Israel as well as overseas.  

http://kinderpsyche.com/obo-mne-2


Neil holds a BSc in Psychology from Manchester Metropolitan University in the UK and has participated in 
courses in Team Consultancy and Group Facilitation.  
Neil has been working in Tuval’s training center since 1997 and has a wealth of experience working both in 
Israel and overseas.  
He is married with two grown sons and is an avid swimmer and photographer.  
Here is a link to Tuval's website: http://tuval.co.il/en/home-page/  
 
 

 
 
 
 

Татьяна Брош: израильский практикующий психолог. 
 

http://taniabrosh.wix.com/crosscultural  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

https://vk.com/away.php?to=http%3A%2F%2Ftaniabrosh.wix.com%2Fcrosscultural&cc_key=


Slava Kovardinsky, MSW, Tel Aviv University graduate, licensed psychotherapist. 
I was born in Riga, Latvia, live in Israel since 1990.  
I’ve been a practicing psychotherapist for 20 years, working both with individuals and in groups. I specialize in work with 
addicts, troubled youth and cross-cultural interaction. 
In the last decade I have a private practice and also supervise workers in different boarding schools for youth in risk 
situations as well as in organizations working with refugees and asylum seekers.  
Since 2010 I’ve been teaching in the Central School for Training Workers in Social Services of the Ministry of Labor, Social 
Affairs and Social Services. 

 
 


